
PROTOKÓŁ NR 72/14

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 25 marca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 18:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Teresa Szczepańska, 

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała, 

7. Roman Kołodziej,

8. Mariusz Kubiak,

9. Paweł Pituch,

10. Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

11. Andrzej Machnica,

12. Anna Perłowska,

13. Jerzy Grygorcewicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie problemu przyłączeń na terenie Kowar, chodzi o przyłączenia do kolektora (ul.

Wiejska, Kowalska).

3. Sprawy różne.

Ad. 1  Posiedzenie obydwu komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji Handlu, Usług, Rolnictwa i

Ochrony Środowiska Pani Kamila Pietraszek. Przywitała zebranych i poprosiła Prezesa KSWiK o omówienie

problemu.

Ad. 2 Pani Pietraszek przedstawiła problem braku przyłączeń do istniejącego kolektora. Mieszkańcy

nie  podłączają  swoich  posiadłości,  tak  więc  nieczystości  starym  systemem  spływają  do  potoku  Jedlica.

Najbardziej  newralgicznymi  miejscami  jest  ul.  Wiejska  i  Kowalska.  Fakt  ten  widziała  przedstawicielka,

pracownica RZGW, która zagroziła powiadomieniem Urząd Ochrony Środowiska.

Pan Prezes KSWiK Grygorcewicz, stwierdził że termin ostateczny przyłączeń upływa z końcem 2015 r., ale

zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w mieście, każdy właściciel winien się przyłączyć z chwilą
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kiedy zaczął funkcjonować system odprowadzania ścieków.

Według wykazu nieruchomości niepodłączonych do kanalizacji sanitarnej w Oddziale KSWiK w Kowarach, na

dzień 28.02.2014 r. jest ok. 300 nieruchomości (budynków).

Dyrektor ZEZK-u, Pani Perłowska stwierdziła że nie ma środków na przyłączenia, chodzi o nieruchomości

będące w zarządzie ZEZK-u i własnością Gminy w 100%.

Z  powodu  nieobecności  na  posiedzeniu  komisji  Pana  Burmistrza  radni  nie  wiedzieli  w  jaki  sposób  są

egzekwowane od mieszkańców zawiadomienia o przyłączach.

Radny Pan Kubiak spytał Pana Prezesa o termin przepięć do kanalizacji nieruchomości na „starym osiedlu”.

Pan  Grygorcewicz  odpowiedział  że  jest  już  ogłoszony  przetarg  i  w  połowie  2015  r.  będą  dokonywane

przepięcia. 

Ad. 3  W sprawach różnych radni pytali  o wysokość taryf za dostarczanie wody i  odbiór ścieków

planowanych od sierpnia 2014 r.

W Gminie Kowary wysokość ma się kształtować 

6,79 zł brutto za dostarczanie 1m³ wody

16,64 zł brutto za odbiór ścieków.

Do protokołu dołączony jest wykaz nieruchomości niepodłączonych do kanalizacji na dzień 28.02.2014 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                   Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                                Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                      Handlu, Usług i Rolnictwa
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